

ADDENDUM # 1	ADDENDA N° 1
Tree Planting Program 2016	Programme de plantation d'arbres - 2016
NCC tender file # AL1644	Dossier de soumission de la CCN no. AL1644
30-Mar-16	2016/03/30
The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:	Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat:
<p>1. Q. Related to difficulty sourcing items # 10, 37, 38 and 39 :</p> <p>A. Please note the following changes:</p> <p>Item 10 Pussy Willow- shrub form- we will accept stock between 100cm and 150cm.</p> <p>Item 37 Forsythia - we will accept stock between 100cm and 150cm.</p> <p>Item 38 Snowberry –we will accept stock between 100cm and 150cm.</p> <p>Item 39 Buffaloberry- we will accept stock between 100cm and 150 cm.</p>	<p>1. Q. Relié à la difficulté de trouver les articles no. 10, 37, 38 et 39 :</p> <p>R. Svp noter les changements suivants:</p> <p>Article 10 Saule discolore- forme arbuste- nous accepterons stocks entre 100cm et 150cm.</p> <p>Article 37 Forsythia - nous accepterons stocks entre 100cm et 150cm.</p> <p>Article 38 Symphorine-nous accepterons stocks entre 100cm et 150cm.</p> <p>Article 39 Shépherdie- nous accepterons stocks entre 100cm et 150 cm.</p>

Allan Lapensée, Sr. Contract Officer / Agent principal aux contrats
 Procurement Services / Services d'approvisionnement
 National Capital Commission / Commission de la capitale nationale
 (613) 239-5678 ext/poste 5051;
allan.lapensee@ncc-ccn.ca